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REFERAT AF BESTYRELSESMØDE NR. 4 

TORSDAG DEN 24. FEBRUAR 2011 kl. 18. 

 

Til stede: Klavs Andreassen, Lone Klamer, Søren Jakobsen, Søren Nielsen, Jack Schytt, Mette 

Bjersing, Erik Jonas Pedersen, Kim Christrup, Ulla Maltesen og Anders Hebo. 

 

Afbud:  Kresten Valdal og Anders Nielsen. 

  

Referent: Erik Jonas Pedersen. 

 

 

Dagsorden. 

 

Pkt. 1: Godkendelse af dagsorden. 

Holdturnering tilføjes under sæsonplanlægning. Dagsorden blev derefter godkendt. 

 

Pkt. 2: Siden sidst. 

Klavs Andreassen har været i Solrød og overrakt Poul-Erik Høyer pokalen til Emil 

Holst. Der vil blive afholdt orienteringsmøder om BadmintonPeople ved Anders Jør-

gensen (DBF) og Kim Christrup. 

 

Pkt. 3: Økonomi. 

Regnskabsoversigt blev udleveret og gennemgået. USU og SSU har fået overført reg-

ninger fra sidste år. Der er meget få udeståender. En enkelt klub mangler dog at betale 

efter flere rykkere. Der mangler opgørelse fra senior Østmesterskaber. Alt i alt ser det 

fornuftigt ud. 

 

Pkt. 4: Opfølgning fra HB mødet. 

Klavs Andreassen have udsendt referatet fra mødet og gennemgik de vigtigste punk-

ter.  

 Et nyt princip for budgetlægning var blevet godkendt.  

 Lars Folmer Jensen (bredde og udviklingsansvarlig) ønskede ikke genvalg. 

Lone Klamer havde et forslag til et nyvalg.  

 Man overvejer at flytte årsmødet til trekantsområdet.  

 DIF har lavet en frivilligheds undersøgelse, der viser, at specielt håndbold og 

badminton har svært ved at skaffe frivillige ledere.  

 Der er endnu ikke truffet endelig aftale om sponsor.  

 DBF og DGI har indgået aftale om BadmintonPeople. Det indebærer en æn-

dring i licensbetalinger. 

 

Pkt. 5: Aktiviteter/status på ”Ny vej for fremtidens badminton”. 

Klavs Andreassen havde udsendt materiale og udleverede yderligere aktivitetsgrup-

pens forslag. Der ønskes forslag til kontaktpersoner til aktivitetsgruppen senest tors-

dag d. 10. marts 2011. 
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Økonomigruppens undersøgelser viste, at kredsenes indtægter var meget forskellige. 

Det vil derfor blive vanskelligt at lave en fælles kontingentstruktur, som krævet af 

DIF.  

Klavs Andreassen gennemgik lov gruppens forslag. Man havde været vidt omkring og 

diskuteret alt fra kønskvotering, maksimum alder til begrænset tidsperiode man kan 

sidde i bestyrelse. 

Mette Bjersing forslog, at man havde en IT ansvarlig (ikke en programmør). 

Kim Christrup foreslog, at man skulle have et ”salgs marketingudvalg”. Klavs Andre-

assen mente, at tanken allerede findes i forslagene. 

 

Pkt. 6: Medlemsregistrering. 

Anders Hebo gennemgik de udsendte opgørelser over hvilke klubber, der mangler 

indberetning af medlemstal. Klavs Andreassen har skrevet til klubberne med sidste 

frist for indberetning d. 26-2-2011. Kim Christrup har ringet til flere klubber og rykket 

for indberetning. Klavs Andreassen og Kim Christrup koordinerer det videre arbejde 

mandag d. 28-2-2011. 

 

Pkt. 7: Nyt fra udvalgene. 

 SSU. Mette Bjersing efterlyste slutspil for herrerækken. Ulla Maltesen har 

kontaktet Anders Nielsen om dette, men har intet hørt. Bestyrelsen besluttede 

derfor, at Ulla Maltesen laver et slutspil for herrerækken. 

 USU. Der har ikke været nogen større arrangementer siden sidst. Mange ud-

valgsmedlemmer og trænere er villige til at fortsætte, og de sidste pladser for-

ventes afklaret på udvalgsmødet d. 3. marts 2011. Turen til Göteborg d. 13-15. 

maj 2011 ser ud til at blive en stor succes med ca. 100 deltagere, hvilket med-

fører en større udgift end budgetteret. Det kunne være en idé, at elitespillere 

deltager i Täbys turnering, medens M-række spillere deltager i Göteborgs tur-

nering. U17 spillere er udtaget til landskamp mod Korea d. 2. marts 2011.  

 VETU. Intet 

 BREDU/udviklingskonsulent. Introduktionsmøde om BadmintonPeople af-

holdes i Vordingborg d. 16. marts 2011 og i Roskilde d. 17. marts 2011. Kim 

Christrup laver invitation, der udsendes. Medlemmer af bestyrelsen bør kom-

me og vise ”flaget”. Jack Schytt meddelte, at dommerne også var interesseret, 

idet de ofte bliver spurgt til råds, når de er ude i klubberne. Kim Christrup 

meddelte, at der i 2010 havde været ca. 100 deltagere i træningssamlinger og 

ca. 32 havde taget trænerkurser (T1-T4). Næste års aktiviteter er planlagt. Fra 

d. 1. marts 2011 starter han den normale afrapportering. Det er muligt at an-

sætte frivillige hjælpere for DIF midler. Hjælperne vil blive uddannet af DBF. 

Kim Christrup vil lave en job annonce. Mette Bjersing var bekymret over fal-

dende tilmeldinger. Dette kunne skyldes, at man nu i klubberne bruger Bad-

mintonPeople til tilmeldinger, og det derfor er gået fra at være klubberne, der 

tilmelder til, at det er forældrene. Man bør kontakte klubber og finde en forkla-

ring på, hvorfor det har ændret sig det sidste år. Alle fortsætter i næste sæson. 

 DU. Jack Schytt vil finde en, der deltager i introduktionskurset i Badminton-

People. Der har været 4 dommere til eksamen som internationale dommere. 3 

bestod ikke, hvilket skyldtes manglende kendskab til reglerne, hvilket der må 
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gøres noget ved. Man vil lave et dommer visitkort, som dommerne kan give, 

når de kommer til klubberne. Der er indbetalt 4 bøder for manglende dommer, 

og der vil komme 2 – 3 mere. Dommerudvalget vil fra næste sæson blive redu-

ceret fra 6 til 4 medlemmer, som alle er klar. 

 Sæsonplanlægning og Holdturnering. Ulla Maltesen meddelte, at klubberne 

nu kan se sæsonplanen for næste sæson samt turneringstilbud. Der er næsten 

intet ledigt. Frem-Hellebæk ønsker en mesterrække turnering og skal derfor 

have en dommer.   

 Holdturneringen. Ulla Maltesen meddelte, at der er 6 ungdomshold, der er 

udeblevet fra 3 eller flere kampe, og således burde være trukket ud af turnerin-

gen. Desværre er dette overset. Bestyrelsen mente, at evt. bøder skal sendes ef-

ter hver runde. Lone Klamer foreslog, at vi skriver til klubberne og forklarer 

reglerne og undersøger, hvorfor de udebliver. Ulla Maltesen laver en kladde til 

et brev til klubber, der ville være blevet udelukket. Brevet sendes til Søren Ja-

kobsen og Klavs Andreassen. Kim Christrup kan evt. også kontakte klubberne. 

 IT. Kim Christrups adresse fjerne fra hjemmesiden. Det går godt med, at klub-

berne i veteran slutspillet indtaster holdsedler elektronisk på hjemmesiden. 

 AU. Intet 

  

Pkt. 7: Repræsentantskabsmødet/beretninger. 

Repræsentantskabsmødet afholdes d. 5. maj 2011 i Tåstrup. Klavs Andreassen under-

søger om Torsten Berg vil være dirigent. Beretninger skal være klar inden d. 1. april 

2011. 

 

Pkt. 7: Eventuelt. 

Næste møde afholdes d. 7. april 2011. Peter Jensen og Charlotte Malmroes inviteres til 

mødet. Klavs Andreassen udleverede et forslag til et nyhedsbrev, der kan udsendes ef-

ter repræsentantskabsmødet. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mødet slut kl. 22.30    godkendt 


